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Sarvaston Venekerho ry:n vuosikokous  
 
Pöytäkirja Sarvaston venekerhon sääntömääräisestä vuosikokouksesta 
Osallistujina oli 94 kerholaista. 
 
Aika: 10.3.2021 klo 18.00 – 20.06 
Paikka: Teams ja Kerhotalo   

 

1. Kommodori Timo Mahlanen avasi kokouksen klo 18.04  
 
2. Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Timo Mahlanen ja sihteeriksi Juha Andelin.  

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Lasse Mitronen ja Pasi Ronimus. Ääntenlaskijoiksi valittiin Jarmo 
Isotalo ja Taneli Lampinen.   

 
3. Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koollekutsutuksi ja siten päätösvaltaiseksi.  
 
4. Juha Andelin esitteli toimintakertomuksen vuodelta 2020.  
 
5. Taloudenhoitaja Heikki Koivula esitteli tilinpäätöksen, taseen ja toimintakertomuksen.      
    Tilinpäätös vahvistettiin. 
 
6. Päätettiin myöntää vastuuvapaus johtokunnalle.  
 
7. Muut asiat 
  

Solviken tilanne ja budjetti.  
Teemu Kullas esitteli saaritukikohta Solvikenin projektin tilanteen ja saunapohjan 
saviongelman. Savikerros poistettiin tontille ja tilalle kuljettiin sepeliä täytteeksi. 
Solvikenin päivitetty budjetti hyväksyttiin. 
 
Katsastus 2021 
Mika Latvasto esitteli alustavan kauden 2021 katsastussuunnitelman. Kerholla on 13 
katsastusmiestä. Uusien jäsenten runkokatsastus hoidetaan automaattisesti, jos vene on 
SaVkin telakalla. Runkokatsastus pitää olla voimassa ennen vuosikatsastusta. Muualla olevat 
veneet katsastetaan joko toisen venekerhon katsastajan toimesta tai käymällä veneellä SaVkin 
katsastajan kanssa kuluja vastaan. Uutta venettä ei tarvitse katsastaa ensimmäisenä vuonna. 
Uutena sääntönä vuonna 2021 astuu heti voimaan veneen pakollinen piirikaavio. Säännöllä ei 
ole siirtymäaikaa. Ehdotettiin, että SaVkin jäsenille järjestetään oma katsastus-teemailta. 
            
Kerhon sääntöjen uudistaminen   
Urho Ilmonen esitteli SaVkin uudet säännöt, jotka laitetaan ennakkohyväksyntään PRH:lle. 
Ennakkohyväksytyt uudet säännöt käsitellään ja hyväksytään SaVkin syyskokouksessa 2021. 
 
Mastokatos työryhmä 
Tea Uksila esitteli mastokatostyöryhmän tilanteen. Tavoitteena on uudistettu systemaattinen  
säilytystapa. Mastokatoksen budjetti tehdään, kun suunnitelma on valmis. Suunnittelusta ja 
lupa-asioista vastaa Juha Vesen. Todettiin, että toimikunta tarvitsee aktiivisia jäseniä mukaan 
toteuttamaan uutta mastokatosta. 
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Nuorisotoiminta kesällä 2021    
Matti Luhtala esitteli nuorisojaoksen suunnitelman vuodelle 2021.Yhteistyö jatkuu East Side 
Sailing teamin kanssa. SaVk järjestää kesäkuussa lapsille kolme vapaamuotoista jolla-jami 
tapahtuu. Osallistuminen edellyttää lapsen oman vanhemman mukanaoloa tapahtumassa. 
 

 8. Puheenjohtaja kiitti osallistujia, toivotti turvallista kevättä ja  päätti kokouksen klo 20.06 
 
 
 
      
    
 
      Puheenjohtaja   Sihteeri 
     Timo Mahlanen   Juha Andelin 
      Prikitie 2 A 00850 HKI   Benktankuja 1 B 20 00810 HKI 

 
 
 
 
 

      
      Pöytäkirjan tarkastaja   Pöytäkirjan tarkastaja 
      Lasse Mitronen   Pasi Ronimus 
      Jollaksentie 62 A 8      Pohjoisranta 20 A 21 
      00850 HKI 00170 HELSINKI 
      


